
Suomen Welsh Corgi Seura ry – Jalostustoimikunta 

 

Toimintasuunnitelma 2025 

Jalostustoimikunta kokoontuu noin kuukausittain Teamsin välityksellä. Kesä- ja heinäkuussa ei ole 
kokouksia. Osallistutaan myös rotujärjestön strategiapäiville. Yhteydenpitokanavana ja 
materiaalipankkina toimii oma suljettu FB-ryhmä. 

Jalostustoimikunnan jäsenet osallistuvat tarvittaessa jalostusaiheisiin koulutustilaisuuksiin 
tietotaitonsa lisäämiseksi ja ylläpitämiseksi. 

Toimikunta antaa alustavat lausunnot rotujärjestölle tulleisiin poikkeuslupahakemuksiin. 
Poikkeuslupahakemukset käsitellään Teams-kokouksissa. 

Toimikunta vastaa jalostusaiheisiin kysymyksiin. Jalostustiedustelujen osalta toimikunta antaa 
ehdotuksia vain jalostussuositukset täyttäville nartuille. 

Vuoden aikana käynnistetään työryhmät laatimaan käyttäytymisen jalostustarkastuksen 
luonneprofiilit ja ulkomuodon jalostustarkastuksen profiilit ja koulutusmateriaalit sekä suunnitelmat 
ulkomuodon jalostustarkastajien kouluttamiseksi. 

Julkaistaan omaa jalostustoimikunnan palstaa, jalostusaiheisia artikkeleita ja tiedotteita Corgiset-
lehdissä ja muissa rotujärjestön tiedotuskanavissa. Valmistellaan taustoitettu esitys vuosikokoukselle 
uusista jalostussuosituksista. 

Koulutustilaisuuksia: 

· Ulkomuototuomareiden erikoiskoulutus ja täydennyskoulutus Teamsin välityksellä 19.2. ja 
ulkomuototuomareiden arvostelukoe Raahessa 15.3. 

· Kasvattajailtoja Teamsin välityksellä (4-6). Aiheina ainakin jalostussuositukset (13.2.), 
rotumääritelmän tulkinnat (13.3.), minustako corgikasvattaja, pentueseurantalomakkeet jne. 
Kasvattajien toiveet huomioidaan aihevalinnoissa. 

· Corgi ABC-webinaareja rodusta kiinnostuneille (2-3) 

· Yhdessä hallituksen kanssa Teams-illat (3) #terveempicorgi-teeman mukaisesti, puhujina Katariina 
Mäki, Sigitas Cizinauskas ja Kirsi Sainio. 

Ylläpidetään pentulistaa ja rotuneuvontaa. 

Pidetään yhteyttä ulkomaisten rotujärjestöjen kanssa. 

  

https://www.facebook.com/hashtag/terveempicorgi?__eep__=6&__cft__%5b0%5d=AZUQlEkd0dftxV3_grt1c7fmjgTbJzAmq1ujA2jCdxBfDtpYr8rkJYxTnxl9l277uoQfx68NODynr336oGz9KQtTRZdZl8Y5TE3jsGTZNa0GTpEzwKf9Fwdgas6Gy9Tf74fxt3XL0KcaBO1Cl49hJp2MuSYilGM76M-hNEBGx7unBphvQYEgxY-dzNkNAeWAf_Y&__tn__=*NK-R


Toimintakertomus 2024 

Toimikuntaan kuuluivat Johanna Flinck, Anneli Sutela, Pinja Hiltunen, Sari Kärki, Anu Tulensalo, Mirja 
Päivärinta, Tarja Peltola 

Toimikunta on 

· käsitellyt toimialaansa liittyviä asioita suljetussa FB-ryhmässä. 

· vastannut jalostustiedusteluihin ja toimikunnalle esitettyihin kysymyksiin. 

· julkaissut jalostusaiheisia artikkeleja ja tiedotteita Corgiset-lehdessä ja yhdistyksen muissa 
tiedotuskanavissa. 

· osallistunut rotujärjestön strategiapäiville, jossa pidettiin myös yksi jalostustoimikunnan 
hybridikokous. 

· pitänyt Teamsin välityksellä kaksi rotu ABC-webinaaria (tammikuu ja joulukuu) ja yhden 
vuosikokousta edeltävän PEVISA-ohjelmia käsittelevän keskustelutilaisuuden (helmikuu). 

· valmistellut vuosikokoukseen PEVISA-ohjelmia ja jalostuksen tavoiteohjelmia taustoittavan ja 
esittelevän materiaalin. 

· järjestänyt yhteistyössä hallituksen kanssa kasvattajapäivät… Pääpuhujina lauantaina 
ulkomuototuomari, corgikasvattaja Ingrid Pryz-Ohm Norjasta ja sunnuntaina eläinlääkäri Juha Kallio. 
Sunnuntain osuuteen oli mahdollista osallistua myös etäyhteyksin. 

· valmistellut ja kasvattajapäivillä esitellyt materiaalin koskien poikkeuslupamenettelyjä 1.1.2025 
voimaan astuvan PEVISA-ohjelman näkökulmasta. 

· järjestänyt ulkomuototuomareiden erikoiskoulutuksen Kuopiossa helmikuussa. Erikoiskoulutuksen 
sai 7 ulkomuototuomaria. 

· pitänyt yhteyttä tarvittaessa corgien rotujärjestöihin ulkomailla ja vastannut heiltä tulleisiin 
kysymyksiin koskien Suomen tilannetta. 

· ylläpitänyt pentulistaa ja rotuinfoa. 

 


